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International multi-award-winning violinist Oleg Pokhanovski has performed in the U.S., Canada, Europe, Israel, and Russia, giving over 
2000 concerts in total. He has been presented in the Carnegie Recital Hall, the Grand Hall in Moscow, the Concertgebouw, Knight Hall 
in Prague, the Place des Arts in Montréal, and others. His concerts brought rave reviews claiming him “Russian Paganini” and describing 
his playing as “brilliant,” “phenomenal,” “outstanding,” and “extraordinary.”

Pokhanovski is also in much demand as a pedagogue and presently holds the position of Professor of Violin at the Marcel A. Desautels 
Faculty of Music at the University of Manitoba. Dr. Pokhanovski is also a professional pianist and a creative arranger. He made over 
200 transcriptions for violin, piano, and other instruments: https://www.sheetmusicplus.com/publishers/oleg-pokhanovski-sheet-
music/3017043?ac=1   Oleg Pokhanovski can be heard on three released CDs, entitled Solo Violin, The Mirror Image, and La Valse. 

“Pokhanovski’s high-energy performances are characterized by an unmistakably genuine passion for the music. Urgent, serious, and 
heartfelt – all words that aptly describe Oleg Pokhanovski’s playing” (Gwenda Nemerofsky, Winnipeg Free Press.)
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Le violoniste de renommée internationale Oleg Pokhanovski, lauréat de nombreux prix, s’est produit aux États-Unis, au Canada, en 
Europe, en Israël et en Russie, donnant au total plus de 2000 concerts. Il s’est produit sur des scènes prestigieuses dont notamment 
le Carnegie Recital Hall, la Grande Salle du Conservatoire de Moscou, le Concertgebouw, le Knight Hall à Prague, la Place des Arts à 
Montréal, pour n’en nommer que quelques-unes. Ses concerts ont fait l’objet de critiques enthousiastes le qualifiant de « Paganini 
russe » et décrivant son jeu comme étant « brillant », « phénoménal », « exceptionnel » et « extraordinaire ».

Pokhanovski est également un pédagogue très recherché et occupe actuellement le poste de professeur de violon à la Faculté de 
musique Marcel A. Desautels de l’Université du Manitoba. De plus, Oleg Pokhanovski est pianiste professionnel et un arrangeur créatif. 
Il a réalisé plus de 200 transcriptions pour violon, piano et autres instruments : https://www.sheetmusicplus.com/publishers/oleg-
pokhanovski-sheet-music/3017043?ac=1   Oleg Pokhanovski peut être entendu sur trois CD portant les titres « Solo Violin », « The 
Mirror Image » et « La Valse ». 

« Les prestations énergiques de Pokhanovski se distinguent par une passion authentique et indéniable pour la musique. Urgent, sérieux 
et sincère – autant de mots décrivant parfaitement le jeu d’Oleg Pokhanovski. »

(Gwenda Nemerofsky, Winnipeg Free Press)
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